



مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة  
BEYOUT INVESTMENT GROUP HOLDING

Kuwait: 08 July 2024

Dear/Boursa Kuwait Company  
Greeting,

**Subject: Commentary on News**  
**The news disclosed on the social media**

Reference to the above subject, and in line with Beyout Investment Holdin Group compliance with article (4-4-1) "Response to News" from Chapter Four "Disclosure of Material Information" from module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive bylaw Law and its law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities.

Regarding the news disclosed on social media on Thursday, 4 July 2024, about the exiting of one of the major shareholders, "Abdul Latif Mohammed Saleh Al-Khuna," from the list of shareholders of Bayut Company:

We would like to confirm that According to the disclosure registrar of major shareholders in the company, Mr. Abdul Latif Mohammed Saleh Al-Khuna's direct and indirect ownership is 5.5567% (1% direct – 4.5567% indirect), The mentioned ownership percentage was verified as of 3 July 2024, according to the disclosure received.

The company urges esteemed shareholders to exercise caution when obtaining and relying on company information, and to seek it only from official channels.

Yours sincerely,

الكويت في : 8 يوليو 2024

السادة / شركة بورصة الكويت  
تحية طيبة وبعد  
المحترمين

**الموضوع: التعليق على الأخبار**  
**الأخبار المنشورة على وسائل التواصل الإجتماعي**

إشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من شركة مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة على الإلتزام بالمادة (4-4-1) الخاصة بـ "التعامل مع الأخبار" من الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

وتعليقاً على الأخبار المنشورة على وسائل التواصل الإجتماعي يوم الخميس الموافق 4 يوليو 2024 بشأن تخارج أحد كبار الملاك "عبد اللطيف محمد صالح الخنة" من قائمة ملاك شركة بيوت.

نود أن نؤكد أنه وفقاً لسجلات إفصاح كبار المساهمين لدى الشركة فإن حصة ملكية السيد/ عبد اللطيف محمد صالح الخنة المباشرة وغير مباشرة تبلغ 5.5567% (1% مباشرة – 4.5567% غير مباشرة) وقد تحققت نسبة الملكية المذكورة بتاريخ 3 يوليو 2024 وفقاً للإفصاح الوارد إلينا.

وتهيب الشركة بالسادة المساهمين الكرام بضرورة توخي الحذر عند الحصول على معلومات الشركة واستقائها من القنوات الرسمية فقط.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

الرئيس التنفيذي  
عبدالرحمن الخنة

Tel :+965 2232 0115  
Fax:+965 2232 0151  
P.O.Box: 2992 Safat 13030 Kuwait

info@bigholding.com  
www.bigholding.com

سجل تجاري رقم: 70794 رأس مال الشركة: 30,000,000 د.ك